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VMDÖ KOMMUN Interpellationssvar

2015-03-25

Kommimfullmäktige

Interpellationssvar angående “Försäljning av kommunens
fastighetsinnehav” i Värmdö kommun ställd av Mats Skoglund
(V)

Tack för interpellationen. Det finns ingen försäljningslista. Det finns ett utredningsmaterial
som används i arbetet med att utreda förslaget till kommunstyrelsen med anledning av
Kominunstyrelsens uppdrag till kommundirektören om att utreda hur man kan avyttra delar
av kommunens verksamhetsfastigheter.

Svar på frågorna i interpellationen:

1. Nej det finns ingen försäljningslista.

2. Alla verksamhetsfastigheter kommunen äger bör utredas om de behövs i kommunens
ägo eller ej.

Gustavsberg 25 mars 2015

Monica Pettersson
Kommunstyrelsens ordförande
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Angående försäljning av kommunens fastighetsinnehav
Vid kommun fuHmiiktiges januarisammanträde besvarade kommunalrådetAnders Gullander undertecknads fråga “Vad står på koinmuizens
försajningslista eller det kanske går lättare att svara på vad står inte påförsäUningslistan” med att “Det finns ingeiz försliljuingslista ‘

Av uppgifter lokalpressen verkar det nu ändå som att det finns någon sortsförsäljningslista. En konsult har fått i uppdrag att ta in anbud/offert på vad enförsäljning av Hushåflsporslinsfabriken, Gustavsgården, Slottsovalen samträddningsstationen kan ge i försäljnin sintäkter för Värmdö kommun.

Med hänvisning till ovanstående frågarjag kommunstyrelsens ordförande:

• Finns det, trots Anders Gullanders förnekande, en
försälj ningslista?

• Är svaret på ovanstående fråga nej. Vilka fastigheter och bolag
anser du lämpliga att avyttra?

Mats Skoglund
Vänsterpartiet
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